

The Honorable Mr. *Felton* presented a Bill, intituled, "An Act to amend and continue an Act, intituled, "An Act for the summary Trial of certain small Causes in the Country Parishes in this Province."

ORDERED, That the same be read.

Hodie 14. vice lecta est Billa, intituled, "An Act to amend and continue an Act, intituled, "An Act for the summary Trial of certain small Causes in the Country Parishes in this Province."

ORDERED, That the said Bill be read for the second time on the next sitting day.

The Speaker declared this Assembly continued to Friday next, at two o'clock in the afternoon, the House so decreeing.

FRIDAY, 14th JANUARY.

THE Members convened, were :

*The Honorable the Chief Justice, Speaker ;
The Honorable*

*Messrs. Hale,
Duchesnay,
Richardson,
Caldwell,
Ryland,
Grant,*

*Revd. J. O. Plessis, Bishop of the
Roman Catholic Church of Quebec,
Irvine,
Perceval,
Bowen,
Felton.*

PRAYERS.

The Honorable Mr. *Duchesnay* presented a Petition from the Inhabitants of the Parish of Beauport, praying for Legislative provisions for the protection of their Fisheries against Rafts and Cribbs of Timber.

ORDERED, That the said Petition do lie on the table.

The Honorable Mr. *Irvine* also presented a Petition from the Stockholders of the "Quebec Fire Assurance Company," praying for an Act of Incorporation.

ORDERED, That the said Petition do lie on the table.

The House was adjourned during pleasure to wait on His Excellency the Lieutenant-Governor with their Address.

After some time the House was resumed.

The Speaker reported that this House did this day present their Address to His Excellency the Lieutenant-Governor, to which His Excellency was pleased to return the following answer :

GENTLEMEN,

It is highly satisfactory to me to receive this loyal Address which will enable me to convey to the foot of the Throne the assurance of your dutiful attachment to His Majesty's Person and Government.

I feel, at the same time, most sensibly the kind expressions of regard it contains towards me individually, and for which I beg you to accept my warmest thanks.

L'Honorable Mr. *Felton* a présenté un Bill, intitulé, "Acte pour amender et continuer un Acte, intitulé, "Acte pour la Décision Sommaire de certaines Petites Causes dans les Paroisses de Campagne dans cette Province."

ORDONNE', Qu'il soit lu.

Hodie 14. vice lecta est Billa, intitulé, "Acte pour amender et continuer un Acte, intitulé, "Acte pour la Décision Sommaire de certaines Petites Causes dans les Paroisses de Campagne dans cette Province."

ORDONNE', Que le dit Bill soit lu pour la seconde fois, à la séance prochaine.

L'Orateur a déclaré cette Assemblée continuée à Vendredi prochain, à deux heures de l'après midi, la Chambre l'ordonnant ainsi.

VENDREDI, 14e. JANVIER.

LES Membres assemblés ont été :

*L'Honorable Juge en Chef, Orateur ;
Les Honorables*

*Messrs. Hale,
Duchesnay,
Richardson,
Caldwell,
Ryland,
Grant,*

*Révd. J. O. Plessis, Evêque de l'Eglise
Catholique Romaine de Québec,
Irvine,
Perceval,
Bowen,
Felton.*

PRIERES.

L'Honorable Mr. *Duchesnay* a présenté une Pétition des habitants de la Paroisse de Beauport, demandant qu'il soit fait des provisions Législatives pour la protection de leurs Pêches contre les Cageux de Bois.

ORDONNE', Que la dite Pétition reste sur la table.

L'Honorable Mr. *Irvine* a aussi présenté une Pétition des Actionnaires de la Compagnie d'Assurance de Québec contre le Feu, demandant un Acte d'Incorporation.

ORDONNE', Que la dite Pétition reste sur la table.

La Chambre s'est ajournée à loisir pour se rendre auprès de Son Excellence le Lieutenant Gouverneur avec Son Adresse.

Quelque tems après la Chambre s'est remise.

L'Orateur a fait rapport que cette Chambre avoit ce jour, présenté son Adresse à Son Excellence le Lieutenant-Gouverneur, à laquelle Son Excellence avoit bien voulu faire la réponse suivante :

Messieurs,

Il m'est extrêmement flatteur de recevoir cette Adresse Loyale; qui me met en état de faire parvenir au pied du Trône, l'assurance de votre respectueux attachement à la Personne et au Gouvernement de Sa Majesté.

Je suis en même tems très sensible aux expressions obligeantes qu'elle contient de vos égards envers moi individuellement, et je vous prie d'en recevoir mes remerciemens les plus sincères.